

Title (en)

DIRECTION CHANGE SIGNALLING APPARATUS FOR A CYCLE.

Title (de)

RICHTUNGSANZEIGEVORRICHTUNG FÜR FAHRRÄDER.

Title (fr)

APPAREIL DE SIGNALISATION DE CHANGEMENT DE DIRECTION POUR CYCLE.

Publication

EP 0093729 A1 19831116 (FR)

Application

EP 82903164 A 19821112

Priority

CH 729681 A 19811113

Abstract (en)

[origin: WO8301762A1] The apparatus comprises two arms (9) hinged to a support fixed to the frame tube of the cycle (1) by means of a collar and each of them carries, at the free end thereof, a light source protected by orange-colored glasses (18). Owing to that arrangement, the tubes (9) may take either an operational spread out position wherein they are perpendicular to the plane of the cycle frame (1), or a retracted position towards the front or the rear of the cycle wherein they are parallel to the frame plane of the cycle, thereby allowing to carry the cycle or to put the cycle away, neither damaging the arms (9) nor causing any obstruction.

Abstract (fr)

L'appareil comprend deux bras (9) articulés sur un support se fixant au tube du cadre du cycle (1) par un collier et qui portent, à leur extrémité libre, chacun une source lumineuse protégée par des verres orangés (18). Grâce à cette disposition, les tubes (9) peuvent occuper soit une position déployée, opérationnelle, dans laquelle ils sont perpendiculaires au plan du cadre du cycle (1), soit une position rabattue, vers l'avant ou vers l'arrière du cycle, dans laquelle ils sont parallèles au plan du cadre de celui-ci, ce qui permet de porter le cycle ou de le remiser sans que les bras (9) soient gênants ou risquent de se détériorer.

IPC 1-7

B62J 5/00; B60Q 1/36

IPC 8 full level

B62J 6/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

B62J 6/015 (2020.02); **B62J 6/052** (2020.02); **B62J 6/056** (2020.02)

Designated contracting state (EPC)

AT BE DE FR GB LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8301762 A1 19830526; EP 0093729 A1 19831116

DOCDB simple family (application)

CH 8200118 W 19821112; EP 82903164 A 19821112